
Zápis ze schůze Osadního výboru Pohledec 
Datum: 23.10.2024 
Přítomni: 
Miloš Hemza ANO 
Petr Skalník ANO 
Zdeněk Jambor ANO 
Lenka Juračková ANO 
Josef Švanda ANO 
Jan Pustina ANO 
Tomáš Krejčí ANO 

 

Program: 
1/ Zprovoznění aplikace NMNM, rekonstrukce místního rozhlasu 
2/ Kontejner bio 
3/ Koupaliště 
4/ Kontejnery 
5/ Osvětlení 
6/Instalace zrcadla 
7/ Projektová příprava 
8/ Diskuze 

 

1/ Zprovoznění aplikace NMNM, rekonstrukce místního rozhlasu 
Předložen návrh možnosti zprovoznění aplikace NMNM. Diskuze o kladech a záporech aplikace. 
Požadováno zprovoznění místního rozhlasu do provozuschopného stavu, v případě že nebude 
fungovat, tak přejít 
k aplikaci v plném rozsahu.  
Aplikaci nabídnout jako alternativu a informovat v obci o jejím provozu roznosem letáků do všech 
domácností 
Úkol:  
Místostarosta/správce objednat servis rozhlasu Pohledec  
Krejčí – zajistit roznos letáků k aplikaci 

 

2/ Kontejner bio 
Odvoz 4. kontejneru do pá 25.10. 
Poslední přistavení + odvoz vyřezaných keřů z koupaliště – zvážit info do Pohledce o používání 
svozu bio odpadu 
Zajistí: Krejčí 

 

3/ Spárování koupaliště  
Naplánovat spárování panelů na koupališti, údržba koupaliště na letní měsíce vápněním upravit 
kvalitu vody v nádrži. 
Prověří: Krejčí 



 

4/ Kontejnery  
Požadavek na doplnění kontejneru na sklo do lokality u mlýna. Vyměnit za kontejner na kovy – je 
pravidelně prázdný. 
Požadujeme zajištění  8 ks kontejnerů do přístřešku v zástavbě Pod hřištěm v následující skladbě 1x
kov, 2 x plast, 2 x 
papír, 1 x BIO, 2 x sklo. 
Termín: co nejdříve 

 

5/ Osvětlení v nové zástavbě Pod hřištěm  
Požadavek na rozsvícení světel v zástavbě Pod hřištěm – probíhá zástavba, pohybují se tam lidé, 
chystá se 
k nastěhování 2 domů. 
Termín: okamžitě (Ptáček) 

 

6/ Instalace zrcadla 
Vzhledem k problematickému vyjíždění z křižovatky u č.p. 5   prosíme o zvážení instalace zrcadla.  
Majitelé pozemků mají postavené ploty, přes které je málo vidět a vznikají zde nebezpečné situace. 
Termín: dle možností správce a finančních prostředků (Haller) 

 

7/ Info o průběhu projektování v obci 
Byla podána informace o průběhu projekčních prací opravy místních komunikací ve spodní části 
obce, kde je 
aktuálně mimo jiné řešena otázka materiálového řešení přilehlých zelených/štěrkových/dlážděných 
veřejných ploch 
(před každým RD je to různé). Diskutovány jsou varianty sjednocení všech ploch do nějakého 
materiálu, případně 
zachovat stávající stav. Osadní výbor se přiklání k variantě zachování stávajícího stavu, po výměně 
obrub pouze 
provést vysprávky a doplnění stávajících materiálů, zelené plochy vyspravit celoplošně s novým 
zasetím. 
Zvážit zrušení značek předností v jízdě v zástavbě Pod hřištěm, zachovat přednost zprava jako v 
celé obci a na všech 
vjezdech instalovat zónové značky, projednat na příslušných místech  
Z: Krejčí, místostarosta 

 

Oslovení majitelů pozemků pod Zuberkou k odprodeji – souhlasí XXX, nesouhlasí XXX, ostatní se 
k 23.10.2024 nevyjádřili. Důvodem je legalizace majetku pod veřejnou komunikací v majetku 
města.  
Navrhujeme pozvat XXX, XXX, XXX, XXX, XXX na další jednání 
Osadního výboru které se uskuteční 4.12.2024.  
Z: Jana Vamberová, místostarosta Lempera 



 

Směna pozemků se státem  

- Předložen návrh směny pozemku 
- Žádost o projednání našeho návrhu 
Z: Jana Vamberová, místostarosta Lempera 

 

Diskuze 
Obecná diskuze o chodu obce. 

 

Zapsal 23.10.2024 

 

 Krejčí T. 

 


